

脊柱手术托架 (TJ-00型)

Backbone operation bracket(Model TJ-00)



担架车 (B1型 B2型)

Litter Cart (Model B1, Model B2)





担架车(B4型)

Litter Cart (Model B4)

本产品选用高强度铝合金材料制成。具有外形美观新颖,结构轻巧灵活,使用方便。并有以下特点:

- ①担架床面采用泡沫软垫, 使伤病员躺卧舒适。
- ②担架床面靠背可在一定角度范围内调节,适合各类病员救护需求。
 - ③担架两侧备有挡体架,确保伤病员救护转送安全。
- ④车架两端设有活动把手,便于抬起担架车(需抬起时,随手拉出把手即可)。
 - ⑤本车采用低车架结构,既可着地移动,又可作担架抬起。

This cart was made of high-strength Aluminum alloy material. With artistic novel appearance, Light & flexible structure, Easy operation, It also has the following characters:

- 1. Using foam material can make the patient more comfortable.
- $2\,.$ Adjustable backrest meets the requirement of various patients.
- 3. Protecting frame on both sides ensuring the safety in moving.
- Adjustable handles on both ends make it easy to lift(handle may be pulled out easily when lifting).
- 5. Lower-frame construction can be used for either moving or lifting.



主要规格 (Specifications)	
床面承受压力(Bearing Pressure of Bed Top)	120Kg
床面尺寸(Dimension of Bed Top) (长×宽)(L×W)	1900 × 540mm
最大轮廓尺寸(Maximum Profile Dimension) (长×宽×高)(L×W×H)	1940 × 540 × 420mm
靠背最大倾角(Maximum Inclination of Back)	65°

担架车(B5型)

Litter Cart (Model B5)



本产品是最新设计制造,供医院、急救中心、救护车、战地运送伤病员配备之设备。采用高强度铝合金厚壁管,具有重量轻、坚固耐用、防腐、易消毒之特点。

This new product is designed for hospital, emergency center, ambulance and battle field. With the using of high strength aluminum alloy material, it has the futures of low weight, firmness, antisepsis and easy disinfection.

主要技术参数 (Main Technical Parameters)	
最大外形尺寸(Maximum outline dimension) (长×宽×高)(L×W×H)	1950 × 550 × 900mm
床面离地范围(Lifting—falling range of bed's surface)	450mm-900mm
床面承受重量(Weight the surface of bed can afford)	≥120Kg
升降方式(Way of lifting & falling)	手摇(By hand)
制动方式(Way of Braking)	脚踩(feet braking)
轮子尺寸(Dimension of wheel)	ф 120mm
重量(Weight)	$35 \text{Kg} \pm 2$
包装体积 (Volume) 194×64×	34cm

担架车(B8型)

Litter Cart (Model B8)

主要技术参数 (Main Technical Parameters)	
最大外形尺寸(Maximum outline dimension) (长×宽×高)(L×W×H)	1900 × 620 × 800mm
床面承受重量(Weight the surface of bed can afford)	≥120Kg
制动方式(Way of Braking)	脚踩(feet braking
轮子尺寸(Dimension of wheel)	ф 120mm
包装体积 (Volume) 194×72>	23cm

